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Hei... 
 
Viser til vedtak i saknr: 009/2020 Tilleggsløyving til leikeapparat på uteområde til barneskulen 

Ønskjer at administrasjonen skal gje ein stauts på kor langt ein er komme i arbeidet med utarbeida 

ein plan for området og tiltak.  

  

Det er ønskjeleg at dette arbeidet blir prioritert slik at det er lagt ein plan og det er komme på plass 

noko nye leikar/leikeapparat når det nye skuleåret begynnar hausten 2020. FAU ved Samnanger 

barneskule har samla inn noko midlar og er ein naturleg samarbeidspartnar i opprustingsarbeidet. 

Kommunen har også fått korona-midlar som kan nyttast til opprusting, og noko av desse pengane bør 

nyttast til oppussing av uteområde ved barneskulen.  

 

Helsing  

Ove Totland 

 

 


